
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 10. januar 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål F
Med henvisning til artiklen »Tusindvis trukket ulovligt i kontanthjælp: Kommuner har vidst 
det et år uden at reagere« på www.dr.dk den 5. januar 2022 bedes ministeren besvare 
følgende spørgsmål:
• Hvilke konsekvenser mener ministeren det bør have for kommunerne, at de i over et år 
ulovligt har trukket personer i kontanthjælp uden at reagere?
• Hvilke initiativer vil ministeren iværksætte for at få kommunerne til at rette sig efter 
lovgivningen?
• Hvilke initiativer vil ministeren tage på baggrund af undersøgelsen fra Aarhus Kommu
ne, der viser, at der er langt flere fejlsager end vurderet i første omgang?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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